



## Saudi Jawahir Opens Laure Boutique in Al Nakheel Mall

Saudi Jawahir opens a new branch of Laure boutique on Thursday twenty fifth of January 2017 with an area of 265 square meters in Al Nakheel Mall. The mall considered as one of the most known mall with is simple and easy-vision composed line on the ground floor of more than 200 stores of the world's most important and well-known brands and most famous cafes, retail stores.

Aiming to be the prime destination of beauty, skin products and famous worldwide fragrances, Laure boutique was founded in 2015. Laure's products selections are handpicked by our experts of fragrance and beauty that aimed us to reach a high level.

The atmosphere of the boutique is identified with a welcoming view filled light. The different luxury brand perfumes smell is all over the boutique air that gives a sensual feeling. Laure boutique opened close to the main entrance for walk ins. customized giveaways and catering, cakes and small bites were offered to walk in guests that had different perfume shapes and custom made Laure bites.

Saudi Jawahir is aiming to open chain boutiques of Laure all over the Kingdom of Saudi Arabia. The company is confident of Laure's excellent reputation in the marketplace. From Centria Mall it is now open in Panorama Mall, Al Hamra Mall and Al Nakheel Mall.

**Saudi Jawahir Trading Ltd** 

P.O.Box 88942 Riyadh 11672 Saudi Arabia +966 11 444 444 444





## الشركة السعودية جواهر تفتتح معرض لور في النخيل مول

تعلن الشركة السعودية جواهر عن افتتاح معرض لور في يوم الخامس من يناير عام ٢٠١٨ بمساحة تقدر ب ٢٦٥ متر مربع في النخيل مول. والذي يعد من أبرز المراكز التجارية في مدينة الرياض و أبسطها تصميماً. يحتوي النخيل مول على أكثر من ٢٠٠ معرض من أهم المعارض العالمية و أبرز المقاهي وصالات الترفيه.

أنشأ معرض لور ليكون المحطة الأولى في عالم العطور مستحضرات التجميل والعناية بالبشرة، حيث يضم نخبة من الماركات العالمية الشهيرة و الحصرية التي تم اختيارها بعناية فائقة ومن خبرة عريقة أهلتنا للوصول لهذا المستوى الرائع.

جسد المعرض هوية جديدة في مجال العطور إذ أنه صمم بشكل مضيء و رحب و روائح العطور الفخمة تملأ الأجواء. يستهدف المعرض مرتادي المول من البوابة الرئيسية. خلال الافتتاح تم توزيع هدايا مصممة و منتجه حصرياً لمعرض لور ليتم تقديمها لكل مشتري ايضا، تم تقديم الحلويات مخصصة على شكل عطور لور

الشركة السعودية جواهر تهدف لافتتاح سلسلة متكاملة من معارض لور بالمملكة العربية السعودية، فهي واثقه من ترحيب ومحبة السوق السعودي لها. من مركز سنتريا التجاري، بانوراما مول، الحمراء مول والنخيل مول. تستهدف الشركة لإفتتاح سلسلة من معارض لور في المنطقة الغربية و الشرقية.



الشركة السعودية جواهر Saudi Jawahir Trading Co.

